
嘉義市北興國中一 0五學年度第一學期第三次段考英語科二年級 
【解  答  卷】 

 
Class:          Name:                    No.       

 

一、根據聽到的內容，敘述正確的選 A，敘述錯誤的選 B（10%） 

1. A 2. B 3. B 4. A 5. B 
 

二、根據聽到的內容，選出符合圖片的敘述（10%） 

6. C 7. B 8. C 9. A 10. C 
 
三、根據聽到的對話與問題，選出最適當的答案（10%） 

11. A 12. B 13. C 14. B 15. C 
 
四、文法與對話選擇（20%） 

16. B 17. D 18. B 19. A 20. A 

21. B 22. C 23. D 24. C 25. D 
 
五、閱讀測驗（10%） 

26. C 27. C 28. A 29. B 30. D 
 
六、請閱讀下面的地圖及短文，並用代號 A~G 回答問題（10%） 

1. A 2. B 3. F 4. E 5. D 
 
七、文意字彙（20%） 

1. price 2. tickets  3. airplane 4. exciting  5. shorts 

6 railway 7 break 8 parking 9 shop 10 Excuse 
 
八、填空式翻譯（10%） 

1. dress 2. up 3. for 4. playground 5. rode 

6 seesaw 7 swing 8 insects 9 out 10 of 

 



嘉義市北興國中一 0五學年度第一學期第三次段考英語科二年級 
【聽  力  測  驗】 

 

【聽 力 測 驗 開 始】 
一、根據聽到的內容，敘述正確的選 A，敘述錯誤的選 B（10%） 

【每題唸兩次，兩次中間隔 2秒，每題間隔 5秒】 

1. Judy spent one thousand NT dollars on the shoes. 

2. Hank is going to clean his room next Saturday afternoon. 

3. Man: Is the bank across from the bookstore? 

Woman: No.  It’s next to the bookstore. 

4. Man: Where’s your house? 

Woman: It is right next to the railway station. 

5. Girl: How did you get to the concert yesterday? 

Boy: My dad drove me there. 

二、根據聽到的內容，選出符合圖片的敘述（10%） 

【每題唸兩次，兩次中間隔 2秒，每題間隔 5秒】 

6. What did Henry do last night? 

7. What will Chris do this Sunday? 

8. How much does the dress cost? 

9. How did the man and the woman go to the bank? 

10. How long will it take to fly from here to Taipei? 

三、根據聽到的對話與問題，選出最適當的答案（10%） 

【每題唸兩次，兩次中間隔 2秒，每題間隔 5秒】 

11. Boy: Will you go to the gym with me this weekend? 

 Girl: Sorry.  I plan to prepare for the math test at the library. 

 Question 11: What is NOT the girl’s plan for the weekend?  (NOT請加強語氣) 

12. Woman: We’ll visit Happy Farm tomorrow.  How will we go there? 

 Man: We can take the MRT first and then take a taxi there. 

 Woman: OK. 

 Question 12: How will the man and the woman go to Happy Farm? 

13. Man: Ann, we’re lost.  Do you have the map? 

 Woman: I’m sorry, Ben.  I don’t have it with me.  There’s a mail carrier over there.      

 Let’s ask her for help. 

 Man: All right. 

 Question 13: What are Ann and Ben going to do? 

14. 15. Sophie is going to be fifteen next Saturday, and her family is planning a birthday  

 party for her.  Her mom will give her a sweater, and her dad will buy her a dress. 

 Sophie’s brother will give her a nice T-shirt, and he’ll take pictures at the party. 

 What will Sophie’s little sister do for her?  She will sing and dance!  This is  

 going to be a wonderful party for Sophie.  

 Question 14: What will Sophie get from her mother? 

 Question 15: What will Sophie’s brother do at her birthday party? 

 

【聽 力 測 驗 結 束】 


